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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 

Reģ. Nr. 40008023340 
Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 

Padomes sēdes protokols Nr. 10 

 
Rīgā, 2021. gada 5. oktobrī, pulksten 09:30 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, Ivo, 

Čerbakovs, Linards Veide un Uldis Ālītis.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis, sieviešu šosejas riteņbraukšanas izlases 
galvenais treneris Raivis Belohvoščiks, junioru šosejas riteņbraukšanas izlases galvenais treneris 
Viesturs Lukševics, sporta kluba “Tandēms” valdes priekšsēdētājs Dainis Ritums.  

 
Padome sanākusi četru locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 

Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli augusta mēnesī – A. Ozols. 
3. Ziņojums par elites un U23 vīriešu šosejas riteņbraukšanas izlašu startu 2021. gada pasaules 
čempionātā – A. Bēcis. 

4. Ziņojums par elites, U23 un junioru sieviešu šosejas riteņbraukšanas izlašu startiem 2021. 
gada pasaules un Eiropas čempionātos – R. Belohvoščiks. 
5. Ziņojums par junioru puišu šosejas riteņbraukšanas izlases startiem 2021. gada pasaules un 

Eiropas čempionātos – V. Lukševics. 
6. Ziņojums par aizvadīto šosejas un MTB riteņbraukšanas sacensību sezonu – T. Markss. 
7. Par Baltijas čempionāta treka riteņbraukšanā rīkošanu – T. Markss. 
 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 9 
apstiprināšanu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un Uldim Ālītim 
par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 9 redakciju. 
 
2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli augusta mēnesī – A. Ozols. 

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finansiālo stāvokli 2021. gada 
augusta mēnesī. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF budžeta ieņēmumu un 
izdevumu pozīcijām. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un Uldim Ālītim 
par,  NOLEMJ: 
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Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  
 

3. Ziņojums par elites un U23 vīriešu šosejas riteņbraukšanas izlašu startu 2021. 
gada pasaules čempionātā – A. Bēcis. 
A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas šosejas riteņbraukšanas elites un 

U23 vīriešu izlašu startiem pasaules čempionātā. A. Bēcis norāda, ka elites izlases vadošie 
sportisti traumu un veselības problēmu dēļ nevarēja sasniegt optimālo sportisko formu, kas 
ļautu cerēt uz vēl augstāku rezultātu grupas brauciena sacensībās. Norāda uz veicamajiem 

darbiem, lai sekmētu augstvērtīgākus rezultātus U23 vecuma grupā, izceļot nepieciešamību 
nodrošināt dalības iespējas nāciju kausa izcīņas sacensībās, kas ļautu pilnvērtīgāk sagatavoties 
pasaules un Eiropas čempionātiem. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par elites un U23 

vīriešu izlašu darbības nodrošināšanu nākotnē.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un Uldim Ālītim 

par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt Armanda Bēča ziņojumu.  
 
4. Ziņojums par elites, U23 un junioru sieviešu šosejas riteņbraukšanas izlašu 

startiem 2021. gada pasaules un Eiropas čempionātos – R. Belohvoščiks. 
R. Belohvoščiks informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas elites, U23 un junioru 
sieviešu izlašu startiem pasaules, kā arī Eiropas čempionātos. Izceļ Dana Rožlapas izcīnīto 22. 

vietu Eiropas čempionātā un 28. vietu pasaules čempionātā, kas vērtējams kā atzīstams 
sasniegums. R. Belohvoščiks informē par veicamajiem uzlabojumiem, lai sekmētu junioru un 
U23 meiteņu izlašu rezultātus starptautiskajā apritē. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 

elites, U23  un junioru sieviešu riteņbraukšanas izlašu darbības nodrošināšanu nākotnē.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un Uldim Ālītim 

par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt Raivja Belohvoščika ziņojumu.  
 

5. Ziņojums par junioru puišu šosejas riteņbraukšanas izlases startiem 2021. gada 
pasaules un Eiropas čempionātos – V. Lukševics. 
V. Lukševics informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas junioru puišu šosejas 

riteņbraukšanas izlases startiem pasaules, kā arī Eiropas čempionātos. V. Lukševics iepazīstina 
ar sagatavošanās plānu čempionātiem. Pauž viedokli, ka, lai cerētu uz augstvērtīgākiem 
rezultātiem, sporta skolās ir jāuzlabo jauniešu un junioru fiziskā sagatavotība, kā arī jānodrošina 

iespēja regulāri startēt starptautiskās junioru vecuma grupas sacensībās, tādējādi veicinot 
Latvijas junioru konkurētspēju ar vienaudžiem citās valstīs. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par junioru puišu riteņbraukšanas izlases darbības nodrošināšanu nākotnē.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un Uldim Ālītim 
par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt Viestura Lukševica ziņojumu.  
 
 

6. Ziņojums par aizvadīto šosejas un MTB riteņbraukšanas sacensību sezonu – T. 
Markss. 
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T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par aizvadīto LRF organizēto un koordinēto 
Latvijas šosejas, MTB riteņbraukšanas sezonu. Norāda, ka LRF kopumā organizējusi vai 

koordinējusi 11 sacensības. Informē, ka pirmo gadu LRF piedalījās Latvijas čempionāta MTB 
maratonā rīkošanā, piesaistot sacensībām ģenerālsponsoru. T. Markss informē arī par atjaunoto 
Baltijas čempionātu šosejas riteņbraukšanā, kā arī Siguldā noorganizēto Latvijas un Lietuvas 

čempionātu MTB Olimpiskajā krosā. Norāda, ka iespēju robežās pēc vienotiem kritērijiem 
finansiāli atbalstīti Latvijas šosejas riteņbraukšanas klubi, kas sadarbībā ar LRF rīkoja jaunatnes 
šosejas riteņbraukšanas kausa posmu sacensības. Informē, ka ir sācies darbs pie 2022. gada 

sezonas plānošanas, sastādot kalendāru un piesaistot pašvaldību, kā arī privāto uzņēmēju 
finansiālo atbalstu.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un Uldim Ālītim 
par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  

 
7. Par Baltijas čempionāta treka riteņbraukšanā rīkošanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar plānu šī gada 19. un 20. novembrī 
Lietuvas pilsētā Paņevežā organizēt Baltijas čempionātu treka riteņbraukšanā, kas pirmo reizi 

notika 2020. gada februārī. Norāda, ka par sacensību plānoto norisi ir informēti riteņbraukšanas 
klubi un sporta skolas. Informē, ka turpinās sadarbība ar Lietuvas un Igaunijas valstu 
federācijām par sacensību programmas izstrādi.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un Uldim Ālītim 
par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 
Padome darbu beidz pulksten 12:00. 

 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
 
Ivo Čerbakovs      

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


